
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU ZDRAVOTNĚ 

SOCIÁLNÍ FAKULTY JIHOČESKÉ UNIVERZITY V ČESKÝCH 

BUDĚJOVICÍCH ZE DNE 20. 5. 2024 

Přítomní senátoři jmenovitě (bez titulů): Červený M., Hajduchová H., Havierniková L., 

Hudáčková A., Kimmer D., Kimmerová J., Michalcová L., Šedová L., Franta O. D., Kincl P., 

Novák S. 

Nepřítomní senátoři (bez titulů): Vaníčková E. (omluvena), Hošek Z. (omluven) 

Přítomní hosté (bez titulů): Chloubová I., Dolák F., Doskočil O., Freitinger Skalická Z., 

Samková J., Tóthová V. 

Předsedkyně  AS ZSF JU A. Hudáčková zahájila zasedání AS ZSF JU a konstatovala, že senát 

je usnášeníschopný (Přítomno:  11  členů ze    13   ) 

Na zapisovatele byl navržen:  Hajduchová, H. 

HLASOVÁNÍ O ZAPISOVATELI: 

PRO:  11  PROTI: 0   ZDRŽEL SE:  0 

Zapisovatel byl schválen. 

Volba skrutátorů: 

Návrh: Kincl, P., Kimmerová, J 

HLASOVÁNÍ O SKRUTÁTORECH: 

PRO:  11  PROTI: 0   ZDRŽEL SE:   0 

Skrutátoři byli schváleni. 

SCHVALOVÁNÍ PROGRAMU: 

Program: 

1. Výroční zpráva o hospodaření ZSF JU za rok 2023 

2. Rozpočet ZSF JU pro rok 2024 

3. Plán realizace Strategického záměru ZSF JU na rok 2024 

4. Informace z posledního zasedání AS JU 

5. Různé 



PRO:   11 PROTI: 0 ZDRŽEL SE:    0 

Program byl schválen. 

1. Výroční zpráva o hospodaření ZSF JU za rok 2023 

Děkanka ZSF JU předala slovo tajemnici ZSF JU Dr. Samkové. 

Dr. Samková přednesla Výroční zprávu o hospodaření ZSF JU za rok 2023. Senátoři měli 

možnost se s materiálem již seznámit. Výroční zpráva má textovou i tabulkovou podobu. J. 

Samková popsala všechny velké vlivy, které ovlivnily výsledky hospodaření ZSF JU, shrnula 

hospodářský výsledek a vysvětlila jej v kontextu vícezdrojového financování.  

Zdravotně sociální fakulta JU má za sebou další rok zdravého a efektivního hospodaření. 

Zdravé hospodaření mimo jiné pomáhá překlenout i mimořádné situace, rozsáhlou škodní 

událost zatopení suterénů objektů Vltava, J. Boreckého a Výstaviště. Celkový objem 

neinvestičních výnosů v roce 2023 na ZSF JU činil 180.523 tis. Kč. Celkový objem 

neinvestičních nákladů činil 180.165 tis. Kč. Důsledné dodržování rozlišování zdrojů 

financování na příslušných komplexních položkách v rámci účtování nákladů a výnosů hlavní, 

vědecké, doplňkové a hospodářské činnosti umožnila i v uplynulém roce efektivní a přehledné 

sledování nákladů a výnosů vícezdrojového financování fakulty včetně vnitro aktivního 

zúčtování režijních úplných nákladů. 

 

Rozprava: 

Předsedkyně Akademického senátu ZSF JU Hudáčková poděkovala za perfektní prezentaci, 

otevřela diskusi a měla hned první dotaz. Jaká jsou naplánována preventivní opatření proti 

opětovnému vyplavení a následnému poškození budov ZSF JU při přívalových deštích? Dr. 

Samková vysvětlila konkrétní příčiny škod a preventivní opatření pro jednotlivé objekty ZSF 

JU - Vltavu, U Výstaviště. Paní děkanka poté ještě doplnila vysvětlení paní tajemnice Dr. 

Samkové.  V rozpočtu 2024 jsou naplánována preventivní opatření. Žádné další dotazy nebyly 

vzneseny. 

Z důvodu absence dalších dotazů předsedkyně AS ZSF JU ukončila diskuzi a zahájila 

hlasování. 

 

HLASOVÁNÍ O VÝROČNÍ ZPRÁVĚ O HOSPODAŘENÍ ZSF JU ZA ROK 2023 

PRO: 11   PROTI :   0    ZDRŽEL SE:   0 

Usnesení: AS ZSF JU schvaluje Výroční zprávu o hospodaření ZSF JU za rok 2023 

 



2. Rozpočet ZSF JU pro rok 2024 

Dr. Samková přednesla Rozpočet ZSF JU pro rok 2024.  

Rozprava: 

Paní předsedkyně AS ZSF poděkovala za prezentaci Dr. Samkové, zahájila rozpravu a měla 

první otázku: Neuvažuje se o prodeji Hradců? Paní tajemnice ZSF vysvětlila, že je to univerzitní 

objekt, ZSF pouze objekt spravuje a jeho prodej je velmi složitý proces, rovněž není vhodná 

doba se nemovitostí zbavovat, ale nastínila další možnosti pro jeho správu a udržitelnost. 

Důležité je vědět, jak Hradce smysluplně využívat, alfou a omegou je udržitelnost objektu do 

budoucna.  

Děkanka ZSF JU dále doplnila vysvětlení paní tajemnice a informovala členy senátu o celé 

problematice. Hradce v tuto chvíli nejsou provozuschopné, vnitřní prostory nejsou hygienicky 

vyhovující. Z vlastních zdrojů ZSF JU není schopna objekt revitalizovat. Závěr je, objekt 

Hradce se nebude pronajímat a není to prioritou ZSF JU do něj investovat.  

Z důvodu absence dalších dotazů předsedkyně AS ZSF JU ukončila diskuzi a zahájila 

hlasování. 

 

HLASOVÁNÍ O ROZPOČTU ZSF JU PRO ROK 2024 

 

PRO:   11  PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 

 

Usnesení: AS ZSF JU schvaluje Rozpočet ZSF JU pro rok 2024 

 

3. Plán realizace Strategického záměru ZSF JU na rok 2024 

 

Děkanka ZSF I. Chloubová po úvodním slovu předala slovo panu proděkanu O. Doskočilovi. 

Ten vysvětlil význam, náplň a obsah plánu realizace Strategického záměru ZSF JU na rok 2024. 

 

Rozprava: 

Paní předsedkyně senátu poděkovala panu proděkanovi Doskočilovi za komentář k plánu 

realizace Strategického záměru ZSF JU na rok 2024 a otevřela rozpravu.  

Dotaz senátorky L. Michalcové: K poslednímu bodu Strategického záměru - rozvoj a obnova 

infrastruktury. Počítá se nějakým způsobem s rozvojem infrastruktury budovy H? 



Paní tajemnice J. Samková vysvětluje, že je v plánu se tomuto věnovat a vysvětlila postup ZSF 

JU investovat do mobilního inventáře (lze odvést). Neinvestovat do cizího objektu je velmi 

hlídáno. Paní senátorka L. Michalcová upozorňuje na špatný stav oken v této budově. Paní 

tajemnice vysvětluje, že ZSF JU nemůže mít spoluúčast na opravě.  Se správcem objektu se 

připraví podklady a projednají se s vlastníkem objektu – Nemocnicí České budějovice, a.s. Ze 

strany paní tajemnice příslib řešení tohoto požadavku.  

Další dotaz vznesla paní předsedkyně AS ZSF JU A. Hudáčková – dotaz k bodu „Zvýšit  

užívání distančních metod v prezenčních studijních programech“ Jaké distanční metody výuky 

budou rozvíjeny?  

Pan proděkan O. Doskočil vysvětlil, že se jedná o rozvoj těch stávávajících věcí, které máme 

(např. platformy Teams, Moodle). Vycházíme z univerzitního záměru. Nejsou plánovány žádné 

systémové změny. Paní proděkanka Freitinger Skalická rovněž uvedla, že je to jedna 

z možností, jak podpořit prezenční výuku, možnost pro inovace. 

Senátorka Michalcová se ptá: V rámci propagace ZSF a marketinku, ZSF JU není na 

Instagramu. K tématu je bohatá diskuse. 

Paní děkanka dotaz vysvětluje, rovněž následně pan proděkan Doskočil: Budeme se snažit 

využívat podporu pro marketing a platformy JU včetně financování a správy. Vyčkejme změn 

v marketingu univerzity.  

Senátor Kincl - Instagram jako studenti využíváme častěji než Facebook, hodláme za 

studentskou komoru velkého AS JU spolupracovat s univerzitním Instagramem. Facebook 

v současné době využívají spíše věková skupina 30+.  

Senátor Novák - Když jsem hledal informace o oboru ZZ a studiu, využíval jsem YouTube, 

rovněž studenti prezentují sami fakultu na YouTube.  I sami studenti prezentují fakultu na 

YouTube. Chodí na kurzy, kupují si kamery.  

Prof. Tóthová - zmiňuje důležitost práce se studenty, neboť jak se studenty pracujeme, tak to 

studenti vrátí fakultě, pomáhají prezentovat obor.  

Paní předsedkyně AS ZSF JU Hudáčková:  Sleduji tato videa a chválím jejich kvalitu, která je 

rok od rok lepší.  

 

Předsedkyně AS ZSF JU Hudáčková má dotaz na databázi praxí. Odpovídá paní proděkanka 

Freitinger Skalická: řešením je se připojit na stávající STAG, kde jsou data chráněná, dají se 

napárovat na existující předměty, stávající studenty, vyučující, pojištění, umí generovat 

smlouvy.  Testovat se bude o prázdninách. Paní děkanka dále ještě odpověď rozvíjí a vysvětluje 



toto rozhodnutí, jsou objevovány nové funkcionality a možnosti STAGU. Paní předsedkyně AS 

ZSF JU souhlasí a vyjadřuje podporu.  

Z důvodu absence dalších dotazů předsedkyně AS ZSF JU ukončila diskuzi a zahájila a 

hlasování. 

 

HLASOVÁNÍ O PLÁNU REALIZACE STRATEGICKÉHO ZÁMĚRU ZSF JU NA 

ROK 2024 

PRO:  11   PROTI: 0  ZDRŽEL SE:  0 

Usnesení: AS ZSF JU schvaluje Plán realizace Strategického záměru ZSF JU na rok 2024 

 

4. Informace z posledního zasedání AS JU 

Paní předsedkyně AS ZSF JU seznamuje přítomné s projednávaným bodem na AS JU - 

Plánované revize jednacího a volebního řádu, schvalování dokumentů, která je plánovaná na 

JU na podzimní období.  

Paní děkanka tento projednávaný bod na AS JU následně doplňuje: Hlasování o jménech by 

neměla být per rollam, ale tato varianta hlasování se neplánuje zrušit a bude pokračovat i nadále 

pro operativní způsoby řešení.  

 

5. Různé  

Senátor Pavel Kincl: Na studentské komoře AS JU jsme řešili problematiku Studentského 

hodnocení výuky, uvádí příklad Přírodovědecké fakulty, kde si studenti zapíší hodnocení jako 

předmět do STAGu, které je stále anonymní a ohodnoceno 0 kreditů. K tomuto bodu následuje 

bohatá diskuse a komentář pana proděkana Doskočila a paní děkanky ZSF JU a senátorky 

Kimmerové. Paní předsedkyně AS ZSF JU se zajímá: Bavil jste se studenty, proč nevyplňují 

toto hodnocení? 

Pan proděkan Doskočil by rád zvýšil účast studentů na tomto hodnocení, byl by nakloněn i 

možnosti povinnosti. Informuje, že opakované motivační emaily nemají efekt. Nejmenší zpětná 

vazba je u otevřených odpovědí (verbálního hodnocení), které jsou pro nás ale nejcennější. 

Shoda o tom, že je potřeba najít cestu, jak studenty motivovat k účasti na studentském 

hodnocení výuky.  

 

 



Vzhledem k tomu, že k bodu Různé již nikdo neměl žádný podnět, předsedkyně AS ZSF JU 
ukončila zasedání AS ZSF JU a poděkovala všem za účast. 

 

Zapsala Hajduchová, H. 

Revize: A. Hudáčková 


